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Vragen van het lid Lodders (VVD) aan Staatssecretaris Economische Zaken 
over het bericht Vogelgriep vastgesteld in Kamperveen (Omroep Flevoland) 
(ingezonden 20 december 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Vogelgriep vastgesteld in Kamperveen»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven wat de actuele en de te verwachte ontwikkelingen zijn met 
betrekking tot de vogelgriep (duur vogeltrek, aanwezigheid virus, enzovoort)? 

Vraag 3
Hoe lang is de maatregel verplichte ophokplicht voor vrije uitloopstallen van 
kracht? 

Vraag 4
De maatregel van verplichte ophok is een hele verstandige maatregel, maar 
klopt het dat na twaalf weken ophokken de status van vrije uitloopeieren 
vervalt? Is het waar dat de status van biologische eieren niet vervalt? Zo ja, 
wat vindt u hiervan? 

Vraag 6
Wat vindt u ervan dat er na twaalf weken verplichten tot ophokken geen 
Nederlandse vrije uitloopeieren meer zijn? 

Vraag 7
Deelt u de mening dat ook de status van vrije uitloopeieren behouden zou 
moeten blijven als er een nationale of Europese verplichting tot ophokken 
geldt? 

Vraag 8
Wilt u zich met spoed inzetten om een ontheffing te bepleiten zoals die er is 
voor biologische legkippen of een ontheffing op de duur van de verplichting 
tot ophokken? Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke termijn heeft u voor ogen 
nu deze situatie prangend is?

1 https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/142664/biddinghuizen-vogelgriep-vastgesteld-in-
kamperveen
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